
Referat af SSIF ordinær generalforsamling. D. 31-03-2022

Tilstedeværende:
Rasmus Fabian - Næstformand
Bo Rennison - Bestyrelsesmedlem
Flemming Petersen - Kasserer
Peter Landbo - Revisor
Michael Keblovszki - Medlem

Generalforsamlingen blev afholdt rettidigt i henhold til vedtægterne.

Iflg. dagsorden (se bilag):

1. Valg af dirigent.
Michael Keblovszki blev valgt.

2. Valg af referent.
Bo Rennison blev valgt.

3. Formandens beretning (se bilag).
Formandens beretning blev godkendt.

4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab.
Regnskab blev godkendt uden bemærkninger fra revisor.

5. Behandling af eventuelle forslag.
Ingen forslag

6. Forslag til kontingentændring.
Ingen forslag.

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer.
Bo Rennison blev genvalgt.
Flemming Petersen blev genvalgt

8. Valg af revisor.
Peter Landbo blev genvalgt.

9. Eventuelt.

Bilag:  (indsat herunder)
Agenda
Formandens beretning

19-04-2022 Bo Rennison



Agenda:
1. Valg af dirigent.
2. Valg af referent.
3. Formandens beretning.
4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab.
5. Behandling af eventuelle forslag.
6. Forslag til kontingentændring.
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. Bo Rennison og Flemming Petersen er på valg.
8. Valg af revisor. Peter Landbo genopstiller.
9. Eventuelt.



Formandsberetning for 2021

Det har igen været et år præget af COVID-19. Der blev holdt pause på de forskellig
hold, der blev trænet udendørs, dog ikke badminton, der blev trænet med masker, og
det er heldigvis også lykkes at træne normalt.

Gymnastik har forlænget deres sæson, i forbindelse med COVID-19 har der været
udendørs træning, det videreføres når indendørssæsonen slutter.

Turneringer (judo) har stort set været ikke eksisterende. Dog blev der afholdt i
november afholdt DM, som foregik i Herning.
Klubben fik 2 danske mestre, 1 sølvmedalje.
Stort tillykke til Cathrine og Christian Hæstrup med Danmarksmesterskabet, samt et
stort tillykke til Karen Ehmsen med sølvmedaljen.

Der er forsøgt nyt tiltag i gymnastik. Der er startet et hold op med fokus træning og
ernæring for overvægtige.
Desværre har der været et stor frafald, så holdt er blevet lagt ind under
onsdagsgymnastikholdet og det vil det også være fremadrettet.
Generelt kører afdelingerne stabilt m.h.t. medlemmer i 2021 i forhold til 2020, på trods
af de vanskelige træningsforhold.

I judo er det besluttet midlertidig at lukke Judo for All og torsdags-ungdomsholdet
ned, da de to hold var for ”tynde” med hensyn til aktive medlemmer.

Karsten Kaspersen
Formand


